



## NOTICE DE MONTAGE - INSTALLATION INSTRUCTIONS

### Support de planche de surf Surfboard rack

**Difficulté - Difficulty 1 / 5**

#### **Outils nécessaires - Tools required for assembly**

- Clefs cliquet torx - outillage standard
- Ratchets torx - classic tools

#### **Procédure - Process**

##### **Triumph Bonneville T100-T120 / Street Twin (2016-...)**

Dévisser la vis de fixation moteur avant (derrière la radiateur) - Torx T55 + clef 17mm

Unscrew the motor front bolt (behind the radiator) - Torx T55 + wrench key 17mm

Retirer le cale-pied arrière en enlevant le circlip à l'aide d'un petit tournevis plat. Attention de ne pas perdre la bille. Démontez le support de cale-pied. Nous vous conseillons de garder le tout dans un sachet.

Remove the circlip of the rear footpeg with a small flat screwdriver. Pay attention to not lose the ball. Remove the footpeg holder and put this parts in a pouch.



Avec les écrous fournis, installer le support arrière sur la fixation du cale-pied et le support avant sur la fixation moteur. (le support avant possède la vis la plus longue)

With the provided nuts, install the rear rack on the footpeg attachment and the front one on the motor attachment. (the front rack has the longest screw)



Support arrière  
Rear rack

Support avant  
Front rack



## Royal Enfield 650 Interceptor / Continental GT

La procédure est exactement la même sur la Royal Enfield 650, retirer le cale-pied arrière de la moto en dévissant son écrou. Retirer la vis de fixation moteur avant.

Avec les écrous fournis, installer le support arrière sur la fixation du cale-pied et le support avant sur la fixation moteur. (le support avant possède la vis la plus longue)

The process is exactly the same for the Royal Enfield 650, remove the rear footpeg unscrewing the nut. Remove the front motor screw.

With the provided nuts, install the rear rack on the footpeg attachment and the front one on the motor attachment. (the front rack has the longest screw)



Support arrière  
Rear rack



Support avant  
Front rack